
V Libochovanech dne 04. prosince 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

            Nebude to dlouho trvat a budeme rozsvěcet vánoční stromečky v našich příbytcích. Na návsi už 

strom svítí. Letos s jinou výzdobou, škoda, že ty pěkné hvězdičky jsou tak poruchové a každý 

rok  výměna jejich žárovek je tak drahá, že nás to přimělo k jejich uložení až na dno velké krabice. 

Možná, že najdeme uplatnění v jejich celoroční instalaci, pak prý by neměl být ten úbytek žárovek tak 

velký. Ve čtvrtek 6.12.  budou mít dětičky z naší MŠ odpolední mikulášskou nadílku, možná i nějaká ta 

slzička ukápne. Po druhé adventní neděli si může veřejnost přijít poslechnout do libochovanského 

kostela žalhostický „vinohrádek“ na již tradiční předvánoční koncert. (pondělí 10.12. v 18,00h) Takové 

malé, a dozajista i milé zastavení, je užitečné pro všechny. 

            V příštím týdnu budeme do všech domácností distribuovat první vydání obecního 

kalendáře.  V nastupujícím roce vzpomeneme 790. výročí první písemné zmínky o existenci obce z roku 

1218. Obec v současnosti prochází rozvojem a přílivem nových obyvatel, myslím, že je to krásné místo 

k životu. Proto chystáme i vydání knihy o  historii obce, kterou chceme našim obyvatelům předložit na 

jaře příštího roku. Zpracovala jsem žádost o dotaci z krajského dotačního titulu, uvidíme jestli budeme 

krajskou  komisí vybráni. V posledních dvou letech na nás z dotačních peněz nebylo pamatováno, 

budeme doufat v obrat k lepšímu. 

            V sobotu 8.12. vypravujeme autobus na slavnosti drážďanské štoly. Budeme mít příležitost 

podívat se na průvod historických postav a pečení tradiční vánoční pochoutky – štoly. Mandlemi, 

rozinkami a vanilkovým cukrem bohatě zdobeného kynutého těsta. V loňském roce měla tato dobrota 

úctyhodné rozměry a váhu, hodné zápisu do Guinessovy knihy rekordů. Škoda, že se nenašlo v reálu 

více zájemců, kteří nejprve nadšeně souhlasili se zájezdem a poté se ani nepřihlásili. Je to poučení do 

budoucna.   

            Poslední zasedání zastupitelstva nerozhodlo o konečné ceně za nabízené pozemky ke stavbě 

rodinných domů nad Mateřskou školou. Předložený rozpočet na realizaci inženýrských sítí je opravdu 

velké číslo, takže  debata kolem stanovení ceny bude ještě chvilku trvat.  Zájemci musí ještě vytrvat 

nebo stavět jinde. 

            Do nového roku půjdeme s rozpočtovým provizoriem, zatím ještě nemáme přesně stanoveny 

investiční priority pro příští sezonu. Ty ovlivňují výši výdajů a také je zatím velká neznámá položka 

příjmů v daňové oblasti, podle nového rozpočtového určení daní, které bychom měli získat od státu. 

Takže sestavením definitivního znění rozpočtu se budeme na zastupitelstvu zabývat v prvních měsících 

nového roku. 

            Do konce letošního roku zbývá posledních několik dní, ještě se určitě jednou ozvu. Přesto již nyní 

vám všem přeji šťastnou ruku při výběru dárků a nepřehánějte to. Zdraví máme všichni jenom jedno a 

svátky budou, ikdyž jenom normálně uklidíte a vyperete. Nemusíte vymalovat, ani přerovnávat skříně, 

ani přestěhovávat nábytek a vyměňovat koberce. Hlavně klid a rodinnou pohodu. 

  

  

  



Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


